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Dr. Szili Katalin
az Országgy ű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„A vágott test min ősítési rendszer bevezetésével a vágóhidak testébe akarna k
belevágni?” címmel kérdést kíván intézni Gráf József mez őgazdasági és vidékfejlesztési
miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Nemrég fordult hozzám egy jól prosperáló, mindemellett 20 embert foglalkoztató vágóhida t
üzemeltető vállalkozó azzal a kéréssel, hogy próbáljak segítséget nyújtani neki abban, hogy a z
ún. vágott test minősítési rendszer bevezetését méltányosságból 2009 . május 15 . napjáig
kítolhassák .
Ebben az ügyben az említett vállalkozó már kérelmet nyújtott be a Mez őgazdasági
Szakigazgatási Hivatal Központ Élelmiszer és Takarmány-biztonsági Igazgatósághoz is .
A kérelmét azzal indokolta, hogy az elő írt minősítési rendszer bevezetése több, mint
egymilliós beruházást igényel, amely jelenleg csak hitelfelvétellel megoldható a számára.
Köztudomású, hogy a jelenlegi gazdasági helyzetben nagyon nehézkesen m űködik a
hitelfelvétel, de ennek ellenére a vállalkozó elindította a szükséges lépéseket a hitelfelvéte l
ügyében .

Tisztelt Miniszter Úr !
Először egy kérésem lenne, hogy az ilyen és ehhez hasonló esetekben hasson a szakigazgatás i
hivatalokra, hogy ne sürgessék a rendszer bevezetését . Legalább az a néhány magyar kézbe n
lévő vágóhíd maradhasson meg, amely még jelenleg üzemel . Csak jelzem, hogy Békés
megyében összesen 9 vágóhíd maradt meg a 114-b ől . Ezek a vágóhidak a magyar feldolgozó
ipar szempontjából jelentősek, arról nem is beszélve, hogy munkát ad az embereknek . Járjon
közbe abban, hogy ilyen erőszakolt szabályozásokat ne nyomjanak rá a feldolgozó iparra ,
mert mire észbe kapunk, már egyetlen magyar tulajdonú vágóhíd sem lesz az országban .
Másrészrő l hasznosnak ítélném, ha a minisztérium egy alapot hozna létre az ilyen célokra ,
hogy a hitelfelvételi nehézségekkel küzd ő vállalkozókat átsegítsék az átmeneti likviditás i
problémákon . Ezzel a néhány száz millióval megmenthetnének jó néhány munkahelyet, é s
életben tarthatnának egy a nemzetgazdaság számára fontos ágazatot .

Várom megtisztel ő válaszát.

Budapest, 2009-04-20 .
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